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Beste leden van de Biesboschfederatie, 
 
Het jaar 2025 is weer begonnen en hoewel er nog maar enkele vaarders al de haven uitgaan, laat 
voor de meesten onder ons het echte vaarseizoen nog even op zich wachten. Voor ons als 
Federatiebestuur is er niet echt een seizoen, we dienen de watersportbelangen het hele jaar rond te 
behartigen. Net zoals nu bijvoorbeeld, met de plannen van TenneT. 
 

Zoals al eerder bekend geworden is, heeft TenneT 
plannen om een 2e hoogspanningsleiding over of net 
rondom de Biesbosch te leggen om een verbinding te 
maken tussen Geertruidenberg en Crayestein op het 
eiland van Dordrecht of direct door naar Krimpen. 
 
Een hoogspanningsleiding heeft echter veel invloed 
op het gebied waar hij overheen gaat. Vooral in Nat. 
Park De Biesbosch zijn het vooral de natuurwaarden 
en de recreatiebeleving die erdoor worden aangetast. 
TenneT heeft voor deze leiding 10 mogelijke tracés 
aangegeven, waaruit dit jaar een keuze moet worden 
gemaakt. 

Staatsbosbeheer heeft daarom een onderzoek gedaan naar de mogelijke gevolgen voor de gebieden 
waar de tracés mogelijk zijn. Hieruit is een rapport gekomen dat is vervat in een zogenaamde 
Storymap. Deze map kunt u via de volgende link inzien:  
                 https://storymaps.arcgis.com/stories/b5e43d0dca4b4a34879d90835097bb2e 
Hierin kunt u per gebied teruglezen wat voor Staatsbosbeheer de nadelen zijn om hier het tracé over 
te laten lopen. Daarbij wordt niet alleen gedacht aan de impact van de aanleg, maar ook later voor 
het onderhoud. Ook moet de begroeiing onder de hoogspanningsleiding beperkt blijven in omvang. 
De Storymap geeft hiervoor een duidelijke uiteenzetting. 
 
In de Nieuwsbrief van november hebben we u al geïnformeerd over de plannen in de gemeente 
Drimmelen over een zogenaamd nieuw Biesbosch-vaantje. In die nieuwsbrief hebben we ook om een 
reactie van u, als lid van de Biesboschfederatie, gevraagd op een viertal vragen. 
De reacties die hierop binnen zijn gekomen zijn niet voldoende in aantal om een goede indruk te 
krijgen van de gemiddelde Biesbosch-vaarder. 
We vragen dan ook opnieuw uw aandacht om uw mening te geven over een eventuele financiële 
bijdrage voor de voorzieningen in ons vaargebied. Pas als wij de mening van onze achterban echt 
kennen, kunnen wij de belangen van u echt behartigen. 
 
Op 17 maart a.s. houden wij weer onze jaarlijks Algemene Ledenvergadering. Noteert deze datum 
vast in uw agenda. Op deze vergadering moeten we gezamenlijk ons standpunt bepalen, waar we als 
bestuur mee aan de slag gaan. 
 
Wij verzoeken u opnieuw dit bericht te delen met uw watersportleden. 
 
Het BBF-bestuur. 
 
Eventuele reacties n.a.v. deze nieuwsbrief gaarne naar: Secretaris@biesboschfederatie.com 


